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ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 
 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

ПИТАНЕ 

от Борис  Милчев – 
общински съветник в Столичен общински съвет 

ОТНОСНО: Мерки за предотвратяване на инциденти във връзка с смъртта 
на 16-годишния Людмил пред болница „Свети Иван Рилски“ на 

бул. „Академик Иван Евстратиев Гешов“ 

Уважаема г-жо Кмет, 

На 14-ти февруари тази година, на метри пред входа на болница 
„Смети Иван Рилски“ на бул. „Академик Иван Евстратиев Гешов“ загина 

16-годишен младеж в следствие на токов удар от незаконно прокаран ка-

бел до също така незаконно поставен преместваем обект в двора на бол-
ницата. 

Във връзка с това, за пълното изясняване на случая и с оглед пре-
дотвратяване на подобни инциденти в бъдеще, моля да отговорите на 

следните въпроси: 

1. По отношение на ремонта на бул. „Академик Иван Евстратиев Ге-

шов“: 

1.1. Кога е извършен ремонтът на бул. „Академик Иван Евстратиев 

Гешов“? 

1.2. Въз основа на каква проектна документация е възложен ре-

монта, по какъв ред и на кого? 

1.3. В какво се е състоял ремонтът – видове строително-монтажни 

работи? 

1.4. Има ли одобрен инвестиционен проект и издадено разрешение 

за строеж? 

1.5. Въведен ли е строежът в експлоатация? 
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1.6. Съществувала ли е шахтата, от която е прокаран захранващият 

кабел до преместваемия обект на същото място преди ремонта на 
бул. „Академик Иван Евстратиев Гешов“? Предвидена ли е в одобрен ин-

вестиционен проект и отговаря ли на техническите изисквания за този вид 
съоръжения? 

2. По отношение на светофарната уредба разположена на кръсто-
вището на бул. „Академик Иван Евстратиев Гешов“ и ул. „Урвич“ (пред 

болница „Свети Иван Рилски“): 

2.1. Кога и от кого е извършен основен ремонт и реконструкция 

(преместване) на светофарната уредба заедно с нови трасета на захран-
ващите кабели? 

2.2. Има ли одобрен инвестиционен проект и издадено разрешение 
за строеж? 

2.3. Въведен ли е строежът в експлоатация? 

Моля, отговорът на питането да бъде включен в дневния ред 

на следващото заседание на Столичния общински съвет. 

С уважение: 

X
Борис Милчев

Общински съветник

 


